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   תודה מראש!!!

 בשורות טובות 

 ישועות ונחמות! 

 

 אני רוצה להיות בדואי!!! איך מקדמים את זה?? 

בצד  שנמצאים  כאלו  ויש  המנצח  בצד  שנמצאים  כאלו  יש  מאחורינו...  השני  הסבב  גם  הבחירות...  כל  הסתיימו  זהו!! 
המפסיד... אני הפעם נמצא בצד המפסיד של הבחירות עכ"פ בחיפה... אבל לא סתם!!! עשיתי בדיקה מי המפסיד הגדול 

   מה יש?? אני!!!!    -ר של הבחירות זה לא פחות ולא יותרביותר בבחירות האחרונות...?? וגיליתי שהמפסיד הגדול ביות

אז ככה... הסיפור שלי הוא ארוך... אני עד לפני חמש וחצי שנים... הייתי כלליות נשמת עם ישראל... אהבתי את כולם.. חבר  
אני לכל אשר יראוך ולשומרי פיקודיך!! יש לי חיבור אישי עם כל אחד מהי"ב שבטים... שמחתי לראות את ההצלחה של 

ם במקביל נעלבתי והצטערתי בשביל כשלון והפסד של כל אחד... יש לי חיבור  הספרדים... של החסידים... של הליטאים... וג
אישי לחסידים מכל המגזרים... עמדתי שעות בטישים, וישבתי שעות בסעיד'ת... מצד שני הייתי דבוק בלו"נ למרן הרב  

וסו"ס אני גם ליטאי על   בנשמתי למרן...()אפילו פעם אחת לא עמדתי בניסיון ובשקט הצבעתי ש"ס מרוב שהייתי מחובר  עובדיה זצוק"ל...  
   כל זה היה עד לפני חמש שנים!!!הדרך... 

והנה!!! מה שקרה זה שלפני חמש שנים היו בחירות בחיפה ונקלעתי לסיטואציה שאני בצד המנצח!!! לא תזמנתי את זה... 
גבול   על  מזהיר  מאוד  נצחון  היה  וזה  והיות  בפנים...  ועמוק  המנצח...   בצד  נמצא  עצמי  את  מצאתי  קרה!!!  פשוט  זה 

הכורסה... ובלי לשים לב התחלתי להתמקם בתוך המגזר ה'נכון', המוביל   האופוריה... אז... אז נהיה לי נעים... התרווחתי על
והמנצח!!! ותבין אותי: אני לא מאלו שהולכים ומתחנפים לצד מנצח... זה פשוט הגיע אלי על מגש של כסף... ונוצר מצב 

לי נחמד מידי בתוך משבצת הליטאית שבלאו הכי אני משוייך אליה... נהיה לי משתלם להי ולו בשביל  שנהיה  ות ליטאי 
הגאוות יחידה... ובלי לשים לב לאט לאט נהייתי כזה ליטאי כזה... טוב... אין בעיה!! כל עוד שאני מסתובב עם אף למעלה  
וטוב לי איפה שאני נמצא זה נישט גיפערלאך... אבל מה לעשות שהגיע יום פקודה, ושוב הגיע בחירות והפעם למרבה הצער  

פסיד... ואם חמש שנים הסתובבתי עם אף למעלה... אז כעת אני כבר שבועיים מסתובב עם אף  מצאתי את עצמי בצד המ
 למטה... 

השפן!!!! לפתע  יצא  כאן  בעיקר    וכאן!!!  אותה  שהיכרתי  סימפטית  לא  מאוד  בסיטואציה  עצמי  את  מוצא  אני  פתאום 
מאחרים... לפתע אני מוצא את עצמי צר עין ולא מפרגן... לא מפרגן לאגודת ישראל... לא מפרגן לספרדים... לא מפרגן לכל 

ודק!! ויש לי טענות וצרות עין מול  מי שלא במגזר שלי... פתאום יש לי דעות קדומות שאני כבר יודע מראש שרק הצד שלי צ
כל מי שהעיז לקבל יותר ממה שאני קבלתי... בקיצור: גם אני בסוף נפלתי בבוץ המוכר שרובם נופלים בו... אני חושב שיש 

הייתי כזה!!! בגאווה    מהקוראים שמכירים את הבוץ הזה קצת יותר טוב ממני... אז זהו!!!  שאני עד לפני חמש שנים לא
גלויה הייתי משתבח בעצמי שבמוצאי הבחירות אני שמח לראות את כל הרשימות ביחד... לעקוב אחרי הגידול הטבעי 
הכללי של החרדי משני הצדדים ולהתרגש 'מי ילד לי כל אלה ואני שכולה וגלמודה', וכל זה נעלם!!! אני פתאום רוצה לשמוע 

 י...  שהשני לא קיבל יותר מהשליש

 בקיצור: אני המפסיד הגדול של הבחירות!!! 

המנצחת במפלגה  הייתי  שלו..    -פעם  הבנים  כל  את  אוהב  הרי  הרבש"ע  הרבש"ע...  של  בחירך  במפלגה  בטובת  "לראות 
נחלתך',  עם  להתהלל  גוייך  בשמחת  החסידי    לשמוח  הציבור  וגם  גדל...  הספרדי  הציבור  שב"ה  לראות  שמח  הרבש"ע 

והליטאי גדל... יוסף ה' עליכם ועל בניכם ברוכים אתם לה'... פעם ככה הייתי!! שמח לראות כל התרבות חיובית שיש אצל 
בס אותך  אשתף  אני  רוצה...  מאוד  אתה  אם  העניין...  לצורך  מה...  יודע  אתה  ושלימים...  במוצאי  היראים  תמיד  קופ!!! 

ריבא!!!   רף השישים  לחצות את  והמצוות מתקרב  בוער להתעדכן שציבור שומרי התורה  לי  )כי יש משמעות הבחירות היה 

חניך(  מס וזה נהפך לקדושת מחנה ישראל שה' מתהלך בקרב  יהודים בארץ ישראל זה השראת השכינה  ריבא  לי  וימת שברגע שיש שישים  ישבתי 
באובססיה וגירדתי מספרים מכל המפלגות החרדיות כדי להתקרב ליעד הנכסף הזה של שישים ריבוא שעומדים למרגלות  

לא ספרתי קולות, לא של דגל ולא של אגודה אלא    אתה קולט איפה הראש שלי היה?הר סיני ומלוכדים סביב תורה אחת...  
היה לי תאווה לברך ברוך חכם הרזים שכמובן אין פרצופיהם דומים וכו' ועדיין אב אחד לכולנו...    לראות בטובת בחירך!!!!

של הרבש"ע...     -בטובת בחירך  ופתאום לא!!! פתאום נהייתי כזה מגזרי כזה... שרוצה רק בטובת בחירי הדגל שלי... ולא
שנים  חמש  מאותם  שנים!!  חמש  לפני  אלא  עכשיו!!  מתחיל  לא  שלי  הגדול  שההפסד  שגיליתי  הוא  הגדול  והאבסורד 
שהלכתי עם אף למעלה... וכעת שבועיים שאני הולך עם אף למטה, ואת שניהם אני לא רוצה!!! לא רוצה להיות אף למעלה  

אתה יודע מה זה מפלגת ש"ס??   חבר אני לכל אשר יראוך!!!!זור להיות מה שהייתי... להיות  ולא אף למטה... אני רוצה לח 
להתרגש שיש ציבור חרדי כ"כ איכותי וב"ה גם בכמות... למה נגזר עלי לא לפרגן להם? למה? בגלל שאני ליטאי?? אתה יודע 

ים מבטן ומלידה כנראה לא מכירים ולא איזה הערלעכער יידן נמצאים באגודת ישראל... מילא אתם הליטאים הקלאסי
 )כידוע: לכל ליטאי יש מול העיניים איזה דמות של חסיד שוייטה עם ראש בקיר וככה הוא רואה את כל החסידים... ולכל חסיד יש מול העינייםיודעים...  

אבל אני כן מכיר מקרוב וכן חבר הייתי לכל אשר יראוך...    איזה דמות של ליטאי קאלטער שמתפלל מנחה עם בגד ים וזה בעיניו כל הליטאים(
 אז איך נפלתי במלכודת???

 בגיליון זה...   4-3המשך בעמוד  
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 יקר: תאסוף כסף לת"ת!!! אבל לא בכל מחיר!!!   בחור 
בימים אלו מתחילים בחורי הישיבות בסבב השנתי... בפתיחת המגבית 'תומכי תורה' לטובת הנזקקים  

יידן: תקבלו אותם במאור פנים... אני לא נכנס כעת לתרומות עצמם... זה כבר   שבתוככי הישיבה... טיירע
עניין אישי... אבל חיוך!! מאור פנים!! אל תשכחו שמדובר בבחור שיצא הרגע מהישיבה... תשתפכנה אבני  
קודש בראש כל חוצות... הוא בכלל לא שייך לתחום הזה... תוציאו אותו עם הרגשה טובה... אבל!!! כאן  

 מגיע האבל הגדול!!!
אז אני  בחור יקר: היות ואני יודע שהתתניקי"ם לא הולכים להגיד לך בשביל מה אתה יוצא לאסוף כסף...  

   אגדיר לך את זה בצורה מדויקת... כדי שלא יהיו טעויות...
הראשון שיזם את המושג הזה שבחורי ישיבות יוצאים לאסוף כסף... זה היה המשגיח הרב וולבה זצ"ל 

כדי לתרגל ולאמן את הבן ישיבה    לתת לשני!!!! והסיבה הייתה אחת ויחידה: כדי שבחור ילמד ויתרגל  
להתמסר ולהקריב ואפילו להתבזות בשביל לעזור לחבר שלו הנזקק... זו המטרה ולא אחרת... ולכן תקשיב  

ואני יודע למה אני אומר את זה...  -טוב טוב ל אתה!!!! אתה לא הולך לראות אגורה  מה שאני אומר... 
לא... אגורה אחת  יוצא כעת לאסוף    שחוקה מהת"ת!!!! אפילו  כי אתה  ולא למה לא??  לתת!!!    בשביל 

 בשביל לקבל!!!  
ואם קשה לך או לתתניקי"ם לקבל את הקביעה הזו... אם הכניסו לך לראש שאתה יוצא לאסוף כסף כי... 
כי כדאי לך... אתה תרויח מזה... שווה לך.. יהיו מכירות מסובסדות... וקעמפ וצחוקים... אם זו המטרה של 

אם מישהו יצעק עליך איזה היתר יש לך להיות פרזיט    תשמע לי!!! אל תצא לאסוף כסף לת"ת!! המגבית...  
   ושוב... למה??תגיד שאדון אז נדברו אמר!!! 

בשביל לתת לחבר הנזקק!!! להתמסר ולהיות מוכן    לתת!!! כי המגבית של הת"ת נועדה אך ורק בשביל  
לעבוד קשה בשביל הבחור הנזקק לכל מיני דברים שאף אחד לא הולך לשתף אותי בזה... או קרן עזרה 
לחתן הנזקק שיוכל להגיע לחתונה בכבוד... זו המטרה של מגבית הת"ת ולא אחרת!!!  אבל אם הולכים  

ך על הקיר את הכרזות המוכרות שהכל למענך!!! שווה לך... אתה  למכור לך את הלוקש הקבוע... ולתלות ל
תרויח מזה... ביגוד... ופינוקים בליל שישי... והסעות חינם ושאר ירקות... בקיצור: אם השפראך הוא שאתה  

 רה... הולך לאסוף כסף בשביל הקישקעס שלך... וזה הולך לחזור אליך בחז
אם זה הנושא... אני 'פוטר' אותך מלאסוף כסף!!!! סליחה... אם תבא לשאול אותי בליל ששי.. אני רעב  

ובא לי צלונט אבל מצד שני אני מתעצל... אין לי סבלנות לעמוד בתור ולחכות לצ'לונט... נראה לך שאני 
ה... תאר לעצמך שכולם  מספיק סמכות להכריע לך שאני 'פוטר' אותך מלקנות צלונט?? כנ"ל בעונת הרחצ

את   לי  שיש  לך  נראה  לא  לישון...  להישאר  פטור  ממני  לבקש  ורק אתה תתעצל... אם תבא  לים  ילכו 
הסמכות לפטור אותך מללכת לים?? נראה לי שכן!!! אז על אותו משקל: אם אתם יוצאים לאסוף כסף 

יש לי מספיק 'סמכות תורנית'  בשביל הכרס שלכם... בשביל מה שאתם הולכים להרויח מזה... אני חושב ש
לפטור את כל העצלנים מללכת... ואתה יודע מה... חבל... בשביל מה לאסוף כסף ואח"כ לקבל את זה  

 בחזרה... קח עכשיו אקורדיון... תעמוד במלכי ישראל עם צלחת ותעשה כבר עכשיו כסף... 
--- 

די!!! תפסיקו להרוס אותנו!!! תפסיקו עם הנימה של האגו הזה... מילא אנחנו המבוגרים.. נו... כבר קלקלו 
אותנו... לנציגים בעיריה אין ברירה... הם כבר חייבים להשתמש בנימה ה'זולה' הזו שכדאי לך להצביע...  

שבאמת מתמודדים מול מקרים   אתה תרויח... יהיו מנגלים... צביעת דירות בחינם.. מילא קופות הצדקה
קשים ומוכרחים כסף... הם מוכרחים להיכנע לצניחה החופשית של הערכים ולשתף פעולה עם הנימה  
הזו של... של 'מה אני מרויח מזה', ואיפה המכירה המסובסדת שזה חוזר אלי בחזרה?? פוי... פויה... אבל  

ובר בבחורי ישיבות שעדיין יש להם סיכוי... כבר מה לעשות... לא נשנה את העולם...  אבל הההלו... כשמד
 בגיל צעיר להרוס אותם?? כבר עכשיו להכניס להם לראש שאל תעיז לצאת מהאגו...  

די!!!! די להרוס אותנו!!! ולכן אם גם בת"ת המסר הזה הולך להיכנס... אני פוטר אותך... רווח והצלה יעמוד  
)לא חסרים מבוגרים שכבר הספקנו לקלקל אותם והם יתרמו סכומים הרבה יותר גדול  לחתנים הנזקקים ממקום אחר...  

די!!!! די לנימה ההיסטרית    בשביל שהם יקבלו ישועה... יקבלו כרטיס הגרלה ואולי אפילו יקבלו כרטיס טיסה לקסטירער.(
הזו שאל תעיז לתת!! רק תקבל!!! אל תעיז להתעלות מעל עצמך ולחשוב על השני... רק תחשוב מה אני 

 מקבל... 
די... בשנים האחרונות הגישה הזו הצליחה להיכנס לנו לכל פינה בחיים... כל חיזוק בצניעות חייב להתלוות 
אליו סיפורי ישועות מה מרויחים מזה... כל צדקה שניתנת... מה אני מקבל מזה... וכמובן בבחירות כי... כי 

יותר... ואתם לא תקבלו יותר!!! אני מבטיח  מגיע לנו... בשבילנו... נציג פלוני יתן לנו יותר... אנחנו נקבל  
 לכם שלא!! מניסיון אישי...  

רק מה?? אתה כ"כ רוצה לקבל?? אין בעיה... אם תהיה מאוד מסכן... ותסתבך עם חובות והבית שלך רח"ל  
יהיה על סף פירוק... כולנו נחלץ חושים ואתה באמת תקבל... אבל אני מאחל לך שלעולם ועד לא תקבל 

 כלום... תהיה תמיד רק מהנותנים ולא מהמקבלים...  
יותר גדול מהכמה שקלים של    אני רוצה שתבין:  הפרנציפ שעליו אני מדבר הוא כסף הרבה 

הת"ת... הכסף של הת"ת זה גרושים לעומת הסיבוב הזה בראש!!! התפיסה שרווחת היום שאני  
פה רק בשביל לקבל ורק לקחת... זו תפיסה שגובה מאיתנו מחירים מאוד מאוד יקרים.. .אין לך  

זה    זה זה!! ישים שישן כל היום ולא עושה כלום עם עצמו...  מושג עד כמה... אותו בחור חדל א
התחיל אי שם באבות ובנים שכבר אז התחילו לטפטף לו שהוא פה בשביל לקבל ולקבל... וזה  
המשיך בכל מיני ויראציות שהכניסו לו בראש שהוא פה בשביל לקבל ולא לתת... והבן אדם  

ק מפונק ומלא תלונות ומרמור למה לא ממלאים את השק  נהיה שק ריק שמחכה לקבל!!!! ש
שלי... ואין לו טיפת נכונות להזיז את עצמו... ואתה רואה מול עיניך חדל אישים... ותחשוב שהשק  
הזה אמור יום אחד גם להתחתן ותנאי הסף של חיי נישואין בנוים על נתינה ונתינה ותחשוב  

רעידת אדמה מחכה לו שם... ו... ו... ומה מטריד    שעל זה הוא לא קיבל חינוך!!! תחשוב איזה
יקבל כמה אלפי שקלים מהת"ת?? זה?? זה הנושא?? זו הבעיה שלנו??  אותנו??? העיקר!! העיקר שהוא  

הכמה גרושים שהוא יקבל מהת"ת זה הנושא הכי פחות מטריד פה... אני מוטרד מי הוא החתן!!! האם 
!! בשביל זה יוצאים לאסוף כסף... להתרגל לתת... הדבר הכי מדובר באחד שהתחנך גם לתת או רק לקבל

גדול שאתה מקבל מהת"ת זה להתלמד לתת... זה הכסף הכי גדול והכי קריטי בחיים... בחורים יקרים:  
קמפיין   תעשו  לתת!!!  תסכימו  אליכם...  לחדור  הזה  לקלקול  תתנו  אל  נפשכם!!!  על  ותעמדו  תקהלו 

ת... לא תפסידו מזה... תקבלו מהרוממות הזו הרבה יותר... לך תסביר את בישיבה... אני נותן בשביל לת
 זה...  

 

 בעזרת ה' יצאה לאור חוברת  

 'ונוח מאויביהם' 
 בענייני ימי פורים והמסתעף  

בגיליון   4)אודות שם החוברת, בסוף המאמר בדף 
 זה( 

 0527683095  - 0548446691בפלא': 
 

 ניתן להשיג במוקדי המכירה: 
 קומה ג'  10 רח' נחמיה   ירושלים:

   054-8491554 -, רח' בן עוזיאל גבעת שאול 
   29משפחת נוישטט רח' הרב פראנק  -בית וגן
 052-7682281  -29המ"ג  -רוממה

 054-8419684 - 47רובין   -רמות ד'
 

   053-4112035משפחת שפירא:  -אופקים
 9שבט אשר  052-7171721שרגל -אחיסמך

 0534162979: שלב ב'               
 03-9073067 -אלעד

 050-4120311  -הרב צור -אשדוד
 0533168838 ראובני -באר שבע

   054-8450998 -אזור רמי לוי -ביתר עילית
 058-3294147 ר"ב   9נהר הירדן  -בית שמש

   055-6728458 -9קיבוץ גלויות     -בני ברק
 052-7117271   34חזו"א                       
 0527603814 -אזור רח' הרב קוק                   

 0534166085 -אזור גן ורשא  :חדש                   
 052-7683095 ,15פולק, גאולה : חיפה

 054-8441354 -טבריה
   052-7688584ק"ג  6הרי"ף  קפלן, -טלז סטון

 052-7174781, 14קצות החושן  מודיעין עילית:
 089742750 -משפחת דרבקין -14חפץ חיים             

 0527644795גרין פארק               

   089934274    42הר' גרשונוביץ   -נתיבות
 052-7686876 -עפולה

 0504124235 )מרכז העיר( -פתח תקוה

 052-7181828 -צפת

 0548580831 -רחובות
 054-8415410 -רכסים

 052-7150166 -תל ציון
 055-6705003 -לימן -תפרח

 --- 

 מה בחוברת?? 
מה פשר הסיסמא הסודית ששמה 'עמלק'   .א

שברגע שיהודי שומע את השם הזה הוא  
נכנס לאורות?? מה הוא איבד אצלנו ומה  

 יש לנו מולו? 
ישראל... מה   ביום בהי נגזרה כליה עם עם  .ב

יש? הייתה פעם באיזה סעודה... מלחיץ  
אותי הדברים האלו... מה... ככה זה עובד??  
פתאום כליה על איזה סעודה שכוחה..? אף  

אחד לא עשה מזה עוסק.. ככה הדברים  
 עובדים בלי אינדקציה מראש??  

שמונים ומאת יום!!! מה אומר לך המספר   .ג
 הזה?? 

מה הקשר בין פורים לכיפורים?? האם   .ד
המשפט הזה עדכני גם לעיו"כ או זה נכון 

 רק לפורם?? 
למה מרדכי ממשיך להיות משנה למלך גם   .ה

אחרי הנס? וכי יש לו עניין להיות נציג 
 ציבור בעיריה??  

משנכנס אדר מרבים בשמחה... ואם אני   .ו
לא רוצה להיות שמח... יותר נכון: לא  

 מצליח להיות שמח? 
 

 ועל כך בחוברת... 
 

 



 

  

המכרז ל'פזורה הבדואית' יצא  
 לשיווק... 

בצד  שהייתי  שנים  חמש  במשך  נכון!!  אז  )המשך( 
לפחות   אז  זה...  את  להבין  השכלתי  לא  המנצח, 
מה  כבר  לי  ואין  ו...  ו...  המפסיד  בצד  כשאני 
טוב  האסימון...  לי  נפל  עכשיו  לפחות  להפסיד... 

 מאוחר מכלום... 

לא!!! לא רוצה!!! לא מעוניין להיות לא ליטאי ולא 
של  במפלגה  להיות  רוצה  אני  ספרדי...  ולא  חסיד 
הרבש"ע... הרבש"ע אוהב יהודים חרדים!!!! מילא 
מי שלא לגמרי חרד על דבר ה'... נו... בא נגיד שזה  
כבר נהיה סיפור יותר מסובך... זה כבר להיכנס של  

וכו'... אבל התניא בלאהוב את הניצוץ היהוד י שבו 
ושלימים  יראים  של  קודש  בקהילות  כשמדובר 
ובהיקף של עשרות אלפי בתי אב של זרע קודש...  
שבוחשים בקלחת   העסקנים  של  שבעיסה  שאור  יש  )שכמובן: 
מדבר...( לא  אני  ועליהם  בשטח  פוגשים  בעיקר  אנחנו   ואותם 

שלהם!!!  בצד  להיות  רוצה  הרבש"ע    אני  של  בצד 
עליה הומה  קנאה  שלבו  התמלאתי  פתאום  ם... 

שם  שלפחות  אביב...  בתל  שגרים  האלו  בחרדים 
כולנו  בינינו...  לריב  מה  לנו  שאין  מבינים  החרדים 
יראי ה' מלוכדים סביב אבא שבשמים וכולנו ביחד 

 רוצים להמליך אותו!!! 

למה נגזר עלי לא לפרגן לבנים של ה'?? למה נזרקתי  
 מהמפלגה שלו?? 

בשבועיים  הסתובבתי  התעצבנתי...  זהו!!! 
סוף   לעשות  והחלטתי  בסוגר...  כארי  האחרונים 
שלי...  חברים  כמה  עם  דיברתי  הזה...  למחטף 
להיות   רוצה  אני  פורשים...  אנחנו  יחד...  והחלטנו 

היות ואני רוצה לאהוב כל יהודי...   ב ד ו א י !!!חרדי   
ובבחירות האחרונות קלטתי שזה לא!!! לא עובד!!  

הזה...   לכיוון  הולך  לא  בבחירות  זה  לב...  ששם  )למי 

האחרונות, לא משנה כ"כ מה היו התוצאות... יכול להיות שהיו  
תוצאות מבורכות... אבל הדרך!!! הדרך מתחילה ועד סוף הייתה  
כיפופי כוחות פנימיים בתוך המשפחה הגרעינית של ה'... איזה  

מויש או  אבריימי  בבית...  חזק  הכי  פילוגים  ילד  יענקי...  או  י 
לזה   קוראים  התורנית  בשפה  פנימית...  תסיסה  והמון  פנימיים 

לגמרי חינם!!! חינם אין כסף!!! התנהל פריימריז    חינם!!!שנאת  
פנימי למשפחה הגרעינית של הרבש"ע... ובנקודה הזו תרשה לי  
האבא  על  חשבו  כ"כ  לא  מההתנהלות  ניכר  שבחלק  לנחש... 
המשותף שלנו... אף אחד לא התחשב בו שהוא בסוף זה שספג  
בראש   פגע  וזה  השני  על  אחד  ירקנו  שאנחנו  החיצים  כל  את 

לא ובר אני  הורים  כבר  שאם אתם  ש...  המשותף  אשונה באבא 
מאחל לאף אחד מכם בשום תרחיש לעבור את מה שהרבש"ע  
עבר בחודש האחרון... לא מאחל לכם שתראו את הילדים שלכם 

פרגנים אחד לשני... תגידו אמן... זכותנו רבים ומקנטרים ולא מ
לו??   זה מגיע  ילדים... אבל מה הרבש"ע אשם? למה  לריב כמו 

 למה עשינו את זה לאבא שלנו...( 

ותכל'ס... אני מתחיל להפנים את מה שדוד המלך 
אעופה  כיונה  אבר  לי  יתן  מי  בתהילים,  אומר 
כי   סלה,  במדבר  אלין  נדוד  ארחיק  הנה  אשכונה, 
ימיש  ולא  בקרבה,  הוות  בעיר!!!  וריב  חמס  ראיתי 
נתון  על  מצביע  המלך  דוד  ומרמה...  תוך  מרחובה 

 יבש ולא משתנה!!! 

ברגע שיש רחוב חרדי!!! ברגע שיש מאלאנ תלאפים  
חרדים התוצאה היא ריב וחמס... לא ימיש מרחובה 
תוך ומרמה... זה נתון שכנראה לא הולך להשתנות... 
מערכת פוליטית זה איתני הטבע של המידות רעות  

שקיימות וזה לא משהו שהולך להשתנות... ואי לכך 
ובהתאם לזאת... אם לא מתאים לי השפראך הזה...  
אין ברירה אלא לאמץ את העצה של דוד המלך... דוד 
המלך שולח את החסידים שלו לגור במדבר!!! לא!!  
דוד לא פתח קהילה במדבר... ממש לא... שכל אחד 

בדואים!!  להיות  אחרת...  גבעה  אני  יתפוס  זהו!!   !
 חולם להיות בדואי... 

)אגב: זה לא סתירה שאני אצביע בבחירות כפי שהרבנים יורו לי,  
אבל אני אעשה את זה כמו שכפאו שד. כמו בני הרכבים שהיו גם 
שמעתים  שלהם  המרומם  והכינוי  אביהם...  כמצות  בדואים  הם 

מלשון ממושמעים להנהגה... מצד   -סוכתים, מצד אחד שמעתים
דבר... עושים מה שצריך  שני סוכתים, ביום יום הם חיים בסוכת המ

 וחוזרים לאנונימיות שלהם(  

ואז אני אחזור למקום הטבעי והטהור שעליו גדלתי  
לשמוח  בחירך  בטובת  לראות  כולם...  את  לאהוב 
גוייך להתהלל עם נחלתך... לראות יהודים  בשמחת 
וללחוש לילד   הולכים בכניסת שבת לבית הכנסת... 
שלי... אתה רואה?? זה חסיד ויזניץ... אוהו... תראה  

ורת יוסף... ואתה  כמה חסידי ויזניץ יש... אה... בן פ
איזה   בעלזא...  חסיד  זה  זאקן...  השוורץ  את  רואה 
של  הכנסת  בית  וזה  ישראל...  כעמך  מי  יופי... 
הספרדים... בא נכנס מהר.. לפחות נספיק את היגדל 

 אלוקים חי... יוסף ה' עליכם ככם אלף פעמים...  

רוצה   אני  הרבש"ע...  של  בצד  להיות  רוצה  אני  כן!! 
להסתובב ברחוב ולכאוב על חילולי שבת!! ולשמוח 

 בלראות כל יהודי חרדי ששומר שבת!!! 

לא    אני  זה  שבשביל  לבד  מבין  אתה  ככה...  עכשיו 
חייב ממש ממש ללכת לגור במדבר... זה די מסובך..  
אין   אז  ומים...  גנרטור  של  שלימה  לוגיסטיקה  זה 
להיות   איך  קלים  יותר  הרבה  דרכים  לי  יש  צורך!!! 

 בדואי..  

להתחיל  חלום  כעת  לי  יש  תצחק...  דוגמא??  רוצה 
אל תדאג... לפני כל   סנדלים בלי גרביים!!! ללכת עם 

רבא...   כמו  בדיוק  כן...  גרביים...  אלבש  אני  תפילה 
כתוב שרבא רמי פוזמקי ומצלי... כל היום רבא היה 
הולך עם סנדלים בלי גרביים... ולקראת התפילה רמי 

גרביים    -פוזמקי לובש  או  היה  זאקן  ווייס  היה  זה  )אם 

זהו.. אני במפלגה של   שוורץ.? זה כבר תלוי במגזרים השונים(
מזה??   ארויח  אני  מה  רגע...  אהיה  רבא...  שאני 

 בדואי!!! 

עם   להסתובב  אתחיל  שאני  לעצמך  תאר  בינינו... 
סנדלים בלי גרביים... זהו!!! אני כבר לא 'בפרשה...'  
אני כבר לא ליטאי ולא חסיד, ולא ספרדי, אז מה אני 

סנדלים!!!כן?   עם  בלי   אני  ועוד  סנדלים  עם  חרדי 
עצמה..'   בפני  'בריה  זה  זה...  מה  גרבים  בדיוק  זה 

להיות בדואי... אני רוצה לצאת    שאני רוצה שיקרה... 
מהתמונה!!! לא רוצה יותר להיות הדובר והעו"ד של 
המגזר הליטאי... ואני גם לא רוצה לחכות למפלה של  
הסנדלים  עם  ללכת  רוצה  אני  ש"ס...  או  אגודה 
ה'יפהפיות' שלי ואז זהו... כעת מותר לי לאהוב את  
נפלא...  כמה  אה...  אותו...  אוהב  שהרבש"ע  מי   כל 

רק אני הולך עם סנדלים... אל תגנוב    אני!!! אבל רק  
לי את הרעיון... אל תעשה את זה גם אתה... תחשוב 
עם   ללכת  איתי  יחד  יתלכדו  נדברו  אז  קוראי  אם 
ליטאים  יהיה  כי אז  כלום...  עשינו  לא  סנדלים... אז 

מה   אז  וסנדלים...  ו...  ו...  ו...  חסידים  ספרדים 
 ☺ הרווחנו... לא עשינו כלום... 

לומר??? בא  אני  מה  דוד   בקיצור:  שעליו  הבדואי 
למדבר...  ללכת  זה  בשביל  צריך  לא  מדבר!!  המלך 
מספיק גם... גם סנדלים בלי גרביים... בזה אתה כבר 
מבין   אתה  וממילא  החרדי...  הגטו  בתוך  גם  בדואי 
לבד שאם מספיק סנדלים בשביל להיות בדואי... אז  
אפשר  פנימי  תפיסה  שינוי  שעם  לבד  מבין  אתה 

 גם עם נעליים!!!!   לעשות את אותו מהלך

של  מהבועה  נצא  בואו  מאוד...  פשוט  הוא  הרעיון 
החרדי..   מדפים  מדפים!!! הסידור  לסידור  די    די!!! 

וגוי  כהנים  ממלכת  אנחנו  מזון...  מוצרי  לא  אנחנו 
קדוש... אנחנו לא משטחים של סחורה... משטח של 
ש"ס... משטח של אגודה ודגל... די!!! אפשר לפתוח  
ראש ולהתחיל לראות את הדברים מזוית של האבא 
המשותף שלנו!! אני אוהב את כל מי שירא את ה'!!!  

מהזוית לא  יהודי  כל  על  מסתכל  של    אני  הצרה 
המגזריות אלא מהמכנה המשותף הכ"כ עמוק שיש 
אבא   ואותו  יידישקייט  אותה  את  לנו  שיש  בינינו... 

ואם עדיין לא הרגזתי אותך בשבוע זה...  שבשמים...  
ציב לך שיש  לגלות  רוצה  גדול מהמגזר הדתי  אני  ור 

לאומי שאני אוהב אותם בלב ונפש... ולמה?? כי מה 
ה'!!!!!! לעשות...   יראי  ה  הם  כל  על  מקפידים  - הם 

הם   וח"ב...  ח"א  ברורה  במשנה  סימנים  רמ"א 
מקפידים גם על הלכות שבת מסי' רמ"ב ועד תי"ז וכן  

הלאה...   וכן  יראוך!!!  הלאה  אשר  לכל  אני  וחבר 
ש  נקודה... מי  כל  את  אוהב  נמצא  אני  יתברך  רצונו 

מבחינתי זו התעודת זהות של    במרכז החיים שלו!!!
שיש  נכון  אז  שלו...  חבר  להיות  מעוניין  שאני  יהודי 
להם את הטעויות שלהם... ולי יש את הטעויות שלי... 
אבל בסופו של דבר יש את נקודת הבסיס שכל מי 

ומחויב שנזהר בכשרות, ריבית, חו"מ, ו... וכמובן נאמן  
לי"ג עיקרי האמונה הבסיסיים... זהו זה!! זה הכרטיס 
אני  גם  וממילא  אותו  אוהב  שה'  מי  של  ביקור 
במפלגה של ה' וגם אני אוהב אותו!!! ואם אתה לא  
ירא שמים... אז גם אם תהיה הנציג שלי אני אתנער 
תהומות  אם  גם  שמים  ירא  תהיה  ואם  ממך... 

ז נדברו עם הסנדלים מנטליות יפרידו בינינו... אדון א
 חבר שלך!!!  

ו... ושל   )ובעיקר הישנה שלי...(זו המדיניות החדשה שלי  
קדימה  שלי...  האישי  התסכול  עם  שמזדהה  מי  כל 

 סנדלים... 

 --- 

ואם כבר הגענו לנושא של הבחירות!!! אז כמה מילים 
על ימי הפורים בהקשר הזה... צריך לדעת שההבדל 

זה   שפורים  לפורים,  חנוכה  בין  ביותר    נצח!! הבולט 
   הוד!! וחנוכה זה 

הודאה חלקית... חנוכה זה חג    -הוד זה מלשון הודאה
חלקיות   ישועות  מלא  מלא  על  לה'...  הודאה  של 

יוון...   180ונקודתיות שמתפזרות לאורך   שנות גלות 
רק    180תבין:   לחשוב  תנסה  זמן!!!  הרבה  זה  שנה 

ורדיפות   שמד  ממשלות  של  קדנציות  כמה 
ב יש  נאלצו    180-והתנכלויות  ישראל  ועם  שנה... 

התמודד נקודתית מול כל 'כלב...' אז פעם זה היה  ל
יו"ט   זה  על  ויש  אותו..  ב"ה הרגה  ויהודית  אליפונרו 
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הרי   תתלהב...  אל  רגע...  אבל  תענית...  במגילת 
אח"כ הגיע אנטיוכוס שהיה עוד יותר גרוע ממנו...  
אז בשביל זה יש לנו עוד!!! עוד יו"ט במגילת תענית  
על מות אנטיוכוס... ואח"כ הגיע נקנור הרשע... אז  
ב"ה גם עליו עם ישראל התפללו ויום אחד תלו גם  

 ד יו"ט...  אותו על חומות ירושלים וזה עו

את  מייצג  חנוכה  חנוכה!!!  של  השפראך  זה 
עיניים   לו  שאין  הגלותי  היהודי  של  ההודאה 
גדולות... הוא בסה"כ רוצה שיתנו לו לחיות!! שיתנו  
לו להמשיך להיות בן ישיבה ולא יגייסו אותו בכח... 
בחירות   מערכת  שבכל  שלנו  המוכר  השפראך  זה 
מחדש... אם היה סייעתא דשמיא והרשע הפחות 

ניצח את הרשע היותר גדול, והוא הבטיח לנו  גדול  
כבר   זה  והיקר...  לקדוש  פחות  קצת  יתנכל  שהוא 
יו"ט במגילת תענית... היהודי הגלותי יודע להודות 
כאלו!!!   ונקודתיות  חלקיות  ישועות  על  גם  לה' 
להודות על עוד קדנציה בממשלה שידחו את חוק 

 הגיוס בעוד שנה וחצי 

זו הודאה נוסח חנוכה!!! הוד!!! אור שמרצד מתוך 
 החושך... 

נצח!!! זה  פורים  הישועה   אבל  את  מייצג  פורים 
ש ועד -האידיאלית  ומצפה...  מחכה  הקב"ה  לה 

ועד   וחור  תכלת  מלכות  בלבוש  יצא  לא  שמרדכי 
לא   אנחנו  בשונאיהם,  המה  היהודים  ישלטו  שלא 

 מוכנים לשמוח!!! 

ועד  האדיר,  המהפך  שהתרחש  בוקר  כשאותו  גם 
מרדכי,  את  לתלות  בדרך  היה  המן  שעתיים  לפני 
ופתאום המן מרכיב את מרדכי על הסוס... וכולם  
ברגע   אבל  כאן...  מפציע  חדש  שעידן  מבינים 
אל  מרדכי  'וישב  מיד  מהסוס...  יורד  רק  שמרדכי 

ותעניתו...   לשקו  ששב  המלך'  זה  שער  פורים  כי 
לא מספיק לנו שגזירת העץ כבר לא מרחפת   נצח!!!

על מרדכי... כל זמן שהמן לא יהיה תלוי על אותו  
 העץ... אנחנו לא שותים לחיים...  

והמן ב"ה נתלה על העץ... אבל גם זה לא מספיק...  
אל תשכח שיש לו עשרה בנים... ואסתר מבקשת 

 ויאלה... גם לזה אחשוורוש מסכים... 

נו... עכשיו בסדר?? כעת אפשר לפתוח במסיבות  
 הנצחון??  

לא!!! ותוסף אסתר ותדבר לפני המלך ותפול לפני 
שלא  זמן  כל  הספרים...  את  להשיב  יכתב  רגליו... 
יהיה פה ונהפוך הוא אנחנו לא נרגעים... והנה ב"ה 
גם את המחווה הזו הם מקבלים... אשר נתן המלך  
להשמיד  נפשם  על  ולעמוד  להקהל  ליהודים... 

אבל גם  להרוג ולאבד את כל חיל... הצרים אותם...  
עד שלא נגמור להרוג את אחרון    זה לא מספיק!!!

חוגגים..   לא  אנחנו  הסיבה העמלקים  בדיוק    וזה 
למה יש יום פורים של פרזים ורק יום אחד אח"כ 
למוקפים... למה?? כי נכון שהפרזים כבר ביום י"ד 

להרוג   לעשות    75.000סיימו  מה  אבל  עמלקים. 
נשארו   עדיין  י"ד  ביום  הבירה  אם  500שבשושן   ...

ככה בשושן הבירה זה עדיין לא לגמרי סופי!!! אין  
ולכן   בשונאיהם  והרוג  מאויביהם  ונוח  לגמרי  פה 

 בשושן מוכרחים לעשות יום אחד אח"כ...  

עד הסוף!!   נצח!!!!  פורים...  ובאמת  זה השפראך של 
בין הגישה של   בזה?? מה באמת ההבדל  מה הפשט 

 חנוכה לגישה של פורים?? 

אז בקצרה ממש: חנוכה ופורים זה חתן וכלה... חנוכה 
מייצג את הכלה של ה'!!! את היהודי שיודע להעריך 
את הזכות שלי להיות כלה של ה'... וברגע שמתאפשר 
לי ואני זוכה להיות הרעיה הנאמנת של ה'.. זהו... אני 
כבר קבלתי את שלי... לי כבר אין יותר דרישות... אני  

כי  כבר מיליונר...   ליהודי הגלותי אין עיניים גדולות... 
לי  תאפשרו  נפשי!!!  ציפור  שהוא  אחד  נושא  לו  יש 
להמשיך להיות הרעיה של ה'... אני מוכנה ללכת איתו 
גולה   להיות  זה  בשביל  מוכנה  אני  זרועה...  לא  בארץ 
לוותר  וסורה, מרוטת לחי, סובלך סבלך... אני מוכנה 

זה את  לי  תשאירו  העיקר  הכל...  המשאלה על  זה   !!!
הצנועה של היהודי הגלותי... לא ביקשתי מהממשלה  
את   לי  שתתנו  רוצה  בסה"כ  אני  ותקציבים...  מלגות 
ובהיכלי   המדרש  בבית  שלי  התעשייתי  השקט 
התחיל   התורן  שהפריץ  פעם  כל  ולכן  הישיבות... 
לנקודה  לחדור  ניסה  שהוא  ברגע  ליהודי...  להתנכל 

חייו...וברגע שהיהודי    הזו... כאן היהודי יצא למלחמת
איזה  לכה"פ  קיבל  והיהודי  נקודתית  ה'  ישועת  ראה 
דיחוי   של  נוספים  חודשים  כמה  של  נשימה  מרווח 
מהגיוס עד הגל הבא.. ש הוא כבר שמח ומודה לה'... 
ציפיות   אין  ה'  של  לכלה  ליותר...  מצפה  לא  הוא  כי 
מיוחדות... היא בסה"כ רוצה להמשיך להיות כלה של  

ה בדיוק מה שחנניא מישאל ועזריה אמרו לנבוכדנצאר: אם )וזה'!!  

למיסים ולארנוניות... אתה מלך שלנו... קח מה שאתה רוצה בכיף...  

זה חנוכה!!   אבל ברגע שאתה רוצה שנבגוד בה'... עד כאן!!!! (
חנוכה מייצג את הנכונות של היהודי... את הנכונות של 
זרועה...   לא  בארץ  גם  ורעה  דודה  אחרי  ללכת  הכלה 

 היא יודעת להעריך את מערכת יחסית עם ה'!!! 

זה חנוכה... אבל פורים??? בפורים המגרש עובר לצד  
 של החתן...  

נכון  כלה...  נכון  האמיתי...  ה'  רצון  את  מייצג  פורים 
שאת מצידך כ"כ יודעת להעריך את הזכות שלך לדבוק 
בי... וברגע שמאפשרים לך... זהו.. מצידך כבר אין לך 
ציפיות... אבל מה איתי?? גם לי יש מה לומר בנידון!!  
וכאן מגיע הקל הגדול הגבור והנורא ודופק על השלחן  

למען   צדקה  ואומר:  כנוגה  יצא  עד  אחשה...  לא  ציון 
וישועתה כלפיד תבער... הציפיות הנמוכות האלו לא 
מקובלות על בורא עעעולם!!! הקב"ה גם רוצה להפגין  
פורים זה חג שמזכיר   נאמנות לכלה הנאמנת שלו!!! 
הישועות   שכל  תדעו  היקרים:  בני  הההלו...  לנו... 

לא זה!!!  החלקיות האלו שהם מנת חלקנו בגלות... זה  
כל זה פירורים... כשהבטחתי לכם את כל טובי זה לא  
זה... זה עדיין הסתרת פנים... כי כשיגיע קץ הגאולה 
זה יהיה שמחת עולם על ראשם... זה לא יהיה נצחון 
חטופנו   את  להחזיר  בעזה...  המלחמה  יעדי  נוסח 
החמאס...   את  ולמוטט  לדרום  השקט  את  ולהחזיר 

רוך הרב את ריבנו... והנוקם לא!!! כשאנחנו אומרים ב
את נקמתנו והנפרע לנו מצרינו הקל המושיע... אנחנו  
נועד   לא מתכוונים לנצחון הכ"כ חלקי הזה...  פורים 
להזכיר לנו שלא נשכח שריווח והצלה מינוריים מהסוג  
שאנחנו מכירים... זה אמנם ישועה אבל נוסח גלות!!! 

כל הגוים    כי כשבאמת יחשוף ה' את זרוע קדשו לעיני
של   נצחון  יהיה  לא  זה  ולנצח!!!  נצח  יהיה  זה  זה... 
בחירות שהמחלל שבת הקטן ב"ה ניצח את המחלל  
שבת הגדול... לא!!!  זה יהיה עד הסוף!! זה לא יהיה 
הקולות  בהכפלת  שמסתכמים  עלובים  נצחונות 
מנדטים   ומספרי  בעיריה  מושבים  מספר  ובהגדלת 

בכנסת וישיבה בתוך הקואליציה ודחיית גיוס בני  
הישיבות... לא!!! צא... צא מהבועה... תבין שאנחנו  
הרבה  הרבה  למשהו  ומחכים  ומקוים  מאמינים 
הלל   אומרים  לא  אנחנו  בפורים  גדול...  יותר 

נכון ש כי  ולמה??  והרוג -בקנאות!  נוח מאויביהם 
של  מסוימת  בחינה  פה  שהיה  ונכון  בשונאיהם... 

יין אחשוורוש נושף נצחון הרמטי!!! אבל עדיין... עד
שושן  שער  איזה  בביהמ"ק  יש  סו"ס  בעורף... 
מארה"ב   האדיב  הגוי  של  קיומו  את  לנו  שמזכיר 

 שמרשה לנו ומכיר באוטונומיה שלנו... 

בחנוכה הכלה    לא!! על זה לא אומרים הלל השלם!!
העיר  שהראש  לה  מספיק  מצידה  הלל...  תגיד 
אבל   שפחות...  כמה  לנו  להציק  יתחייב  החילוני 
לחג   מספיק...  לא  בכלל  בכלל  זה  ה'  של  מצידו 
שהצביע  מי  לכל  לכולנו...  להדגיש  חשוב  הפורים 
לצד   שייך  אתה  אם  נפשך:  ממה  בבחירות... 
עזבתיך  קטון  ברגע  תדאג...  אל  המפסיד... 

מזה!!  וברח פחות  לא  אבל  אקבצך...  גדולים  מים 
גם אם אתה בצד המנצח... ההלו... אל תתקע שם... 
צא   ההלו...  הימין...  קץ  שהגיע  תחשוב  אל 
מהבועה... אנחנו לא מתפשרים על פחות ממלוך 
כככל   על  והנשא  בכבודך  כולו  העולם  ככככל  על 

ככ וידע  ביקריך...  פעלתו  הארץ  אתה  כי  פעול  כל 
ישראל  אלוקי  ה'  באפו  נשמה  אשר  כככל  ויאמר 

 מלך... ויקבלו כככולם את עול מלכותך...  

אנחנו  בפנים...  שה'חרדים'  לנו  מספיק  לא 
מיליון היהודים שנמצאים  שבעה  מתפללים שכל 
מחצבתם  לצור  ישובו  כולם  ישראל...  בארץ  כאן 
תועים  וילמדו  אובילם  ובתחנונים  יבואו  ברחמים 
את  ירצו  כולם  ה'...  את  דעה  הארץ  ומלאה  בינה 
אותו דבר... כולם ירוצו לאותו בית כנסת... כל אלו  

י שלוש שנים פתאום לבשו מסכות קורונה...  שלפנ
גמ'   דף  על  ויתרפקו  וציצית  כיפה  ילבשו  פתאום 
אנחנו   זה  על  ה'...  דבר  לדעת  בצמאון  וישתוקקו 
חולמים!! על משיח צדקנו שישיב את כל הילדים 
האוהב   לאבא  הבייתה  והנידחים  האובדים 
וכל זמן שזה לא הגיע אנחנו   והמתגעגע שלהם... 

חוגגים!!   בצד לא  נמצא  אתה  בבחירות  אם  גם 
המנצח... אתה  עדיין לא יכול להגיד הלל כי אכתי...  
של  אחר  כח  עדיין  אנן...  ליאון  משה  עבדי  אכתי 
פוליטיקה ואבק שריפה של תאוות הניצוח מלוים 
פורים!!  זה  מייחלים...  אנחנו  לזה  לא  אותנו... 
שבשמים...   אבא  יבושו...  לא  קוויך  שכל  להודיע 

 גלה כבוד מלכותך עלינו מהרה...   למענך!!!

שממשיכה  הנאמנת  הכלה  להיות  נמשיך  אנחנו 
לשמוח על כל יום נוסף של השרדות ושהתאפשר 
אבל   בך...  ודבוקה  חבוקה  להיות  להמשיך  לה 
קדשך  וזרוע  ימינך  לך  הושיעה  ישראל...  למענך 
ויראו כל אפסי ארץ את ישועת אלוקינו... הנפרע  

 לעמו ישראל מכל צריהם הקל המושיע...  
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 אחוזי גביה... זריזים מקדימין למצוות...  32%נרשמו 

אל תשכח שחודש אדר זה החודש האחרון בשנה היהודית.. צריך להזדרז לסיים    רק אחת מהמשימות של חודש אדר...   אבל!!! זו 
הוזנחו לאורך השנה העברית האחרונה... לפעמים מדובר ב'הרים' של משימות...  ונדחו או  ולסגור את כל התיקים שהצטברו 

ומשם זה מתנקז לבית הדין    ערמות של מסמכים שנדרשים לטיפול... ומאות משימות וכל זה מתנקז לסנהדרי קטנה שבכל עיר
 הגדול שבירושלים...  

בא ניקח רק את העיר שלנו... העיר ברעם הצפונית שבנחלת נפתלי... ניתן לך מדגם קטן של משימות... אני לוקח ערימה קטנה  
בתי אב שבמשך השנה האחרונה התחייבו קרבן עולה ושלמים   38של מסמכים... ובכן: פה בעיר שלנו ישנה רשימה מצטברת של  

דוחים ולא מקריבים... חלק מהם עברו על 'בל תאחר' כבר ממזמן אבל בבי"ד זה רשום ובמשך השנה זה נדחק איכשהו...    ו... ועדיין
אבל בחודש אדר צריך לסיים עם זה!! ולכן לאורך חודש אדר שליח בי"ד הולך לעבור מכתובת לכתובת ופשוט למשכן... אל תקח 

יכה להקריב כבש לעולה ובן יונה לחטאת... והיו  בר בקרבן יולדת שכל יולדת צרללב... מדובר בסה"כ במאורעות משמחים... מדו
לה במשך השנה הרבה הזדמנויות את דמי הקרבן עם כל מיני שליחים ואנשים שעולים למקדש שפשוט יקחו את דמי הקינין  
 וישימו אותם בשופר המיוחד שבמקדש שכתוב עליו קינין ועוד באותו יום הכהן מקריב את זה... אבל סו"ס יש לכל יולדת את 

החלום לזכות לעלות היא בעצמה לירושלים ולהקריב ולכן זה נדחה ונדחה... וזהו!!! עד כאן!! כעת נא לתת את דמי הקרבן... כנ"ל 
זה אחד מהמקומות המסוכנים בטווח  בכל מיני אנשים שהתחייבו לאחרונה קרבן תודה... בפרט בתקופה האחרונה שברעם 

ים שחוו רגעי אימה ולאחמ"כ נעמדו בבית הכנסת והכריזו: אודה ה' מאוד בפי ובתוך הקרוב ללבנון... אז ישנם כמה וכמה יהוד 
  -שיש פה יהודי שנדריו עליו לשלם שהתחייב  רבים אהללנו והכריזו שהם נודרים קרבן תודה!! ברגע שהם נדרו... בבי"ד נרשם 

שבאמת היה להם נס גלוי והם ניצלו מתופת והם התחייבו מדינא    אנשים   ישנם   או לחילופין  לעיני כל העם...  -נגדה נא לכל עמו
בקרבן תודה וגם זה נרשם בבי"ד... והיות וברעם זה מקום רחוק... אז זה נדחה ונדחה וזהו!!! מכאן ואילך במשך החודש הקרוב 

ם  סתובב הם מתארגניהולך להיות סבב של משכונות... כמובן שיש את האנשים שברגע שהם רואים את שליח בי"ד מתחיל לה 
 מהר מהר... עושים בדיקת חמץ ומכריזים שהם כבר יוצאים לירושלים לעשות את מחויבותם ולהישאר שם עד פסח... 

הנה לך דוגמא אידיאלית של סגירת חשבון לקראת סוף שנה יהודית... אבל יש דוגמאות קצת פחות סימפטיות... אם זה כל מיני  
)סו"ס שבט נפתלי וזבולון זה אזורים של יהודים אמידים... אפילו ר"ע  סיפורים שמתהלכים כאן על כמה גבירים שקנו עבד עברי לשש שנים... 

וירא העבד כי טוב הוא... ולא רוצה לצאת... אהבתי את אדוני... נחמד לו להמשיך    בשנותיו הראשונות נשכר אצל אותו בעל הבית מגליל העליון(
להיות אבק אדם ולהעמיד לאדונו עוד כמה חמורים... וזה איכשהו נמרח... מנסים לשדל אותו מפה ומשם... סו"ס המשפחה 

לחזור להיות אבי המשפחה מאשר להיות השוונץ של האדון... ותכל'ס שלב  היהודית שלו מנסה לדבר על לבו שיעדיף אותם ו
ההכרעה הגיע!!! בחודש אדר הזה צריכה להתקבל החלטה סופית לאן פניהם מועדות... ואם הוחלט שאכן לא אצא חפשי והאדון  

 גם מעוניין בכך.. יהיה פה מעמד רציעת אוזן!!! או אפילו כמה מעמדות כאלו 
או לחילופין יש פה שתים שלוש מקרים כאובים של זוג צעיר שהבעל נפטר ללא בנים והאלמנה נפלה ליבום וכעת התחיל הסבב  
בין כל האחים... הגדול לא רצה ליבם... ואז עברו לשני שהוא מתלבט... לבנתיים עברו לשלישי והוא אמר שהוא מחכה לראות מה  

ם המשיכו בעבודת נמלים... צוות הלווים התגייס למשימה כדי לאתר את כל האחים ולקדם יגיד השני... בקיצור: סחבת!!! לבנתיי
את ההכרעה האם אנחנו הולכים לקראת יבום או חליצה... והעסק נסחב... ו... ועד כאן!!! בר"ח אדר בית דין שלחו מברק לכל  

 או מאמר של יבום או חליצה... האחים שיגישו את מסקנותיהם כי לאורך החודש הזה כאן בבי"ד אמור להתבצע  
---  

ויש פה מקרה מאוד מסובך של יהודי פרוש שעלה והתעלה בסילודין וביום בהיר החליט להקדיש את כל נכסיו לבדק  
הבית!!!! אוי אוי... איזה כאב ראש זה עושה לבי"ד... עם כל הכבוד לנדיבות לב אנחנו לא כ"כ מעודדים את זה... מדובר  

ים שבקיאים בנושא... ומטבע הדברים גם זה נדחה ונדחה...  במבצע מורכב ועבודת נמלים שמצריכה צוות שלם של לוי
כמובן שלבנתיים עד שהנושא יוסדר הבן אדם גר בכלל בבית אחר ונאלץ להשתמש בכלים ובבגדים של אחרים כי... כי  
הוא לא יכול להישאר אפילו רגע אחד בבית ולהשתמש בכלי הבית כי כמעט בכל פסיעה שלו ובכל שימוש הוא עובר על  

ליפול על קופת הצדקה    והילדים שלו הולכים  )בפרט שהואעילה... לכן אנחנו לא מאוד אוהבים את המצוות מהסוג הזה!!!  מ
עכ"פ לקראת חודש אדר בי"ד הזעיק את הצוות המומחה של הלויים שיודעים לעשות את העבודת   והתמחוי של העיר( 

נמלים הנדרשת... לפתוח את הארון בגדים ולהתחיל לספור בגד בגד... מה משאירים לו ומה לגבוה... מה שייך לו ומה שייך  
אים בשטח האפור... כגון: גרביים חדשות לאשתו ולילדים שזה לא נהיה הקדש... ומה עושים עם כל הפריטים שהם נמצ

ם כתובת לילדים שלא השתמשו בהם עדיין... או צמר שנצבע בשביל בגד של אשתו ועדיין לא נגמר... וחכה... מה קורה ע
ואל תשכח שיש גם בעלי חובות שהנכסים  אשתו... סו"ס הבן אדם חייב לאשתו כתובה וכל הנכסים שלו משועבדים לזה.  

בקיצור: ככה עוברים פריט פריט... משאירים לו כדי חייו      )אמנם הם מגיעים ופודים אבל רק מדרבנן( שלו השתעבדו להם  
ואת השאר מעלים לגבוה... אח"כ עושים מכירה פומבית לצורך הקדש!!! ועל הקרקע עושים מכרז במשך שישים יום לכל  

 המעלה במחיר... בקיצור: לא משעמם פה... 
 אה... מספיק לך או שאתה רוצה עוד כמה דוגמאות של משימות שצריך לסמן עליהם וי עד ר"ח ניסן?? 

ובכן יש פה כמה פרצופים שעברו על איסור דרבנן והתחייבו מכת מרדות... וזהו!! צריך לסיים עם זה... ומה תגיד על אחד  
מבעלי החסד פה שמאוד איכפת לו מהשכן שלו העני תרתי במשמע... גם בדעת וממילא גם בכסף... אחד כזה שלא מוכן  

ט ללכת במקומו לשדה וללקט בשבילו לקט שכחה ופאה... והזהירו  להזיז את עצמו... ובזמן הקציר אותו בעל חסד החלי
אותו והתרו בו שאין לך רשות!!! אתה תופס לבעל חוב במקום שחב לאחריני... ומרוב שהוא הרגיש שהוא עושה מצוה הוא  

ות... ולכן  צפצף וליקח בכל זאת... ורבנן פסקו שהוא חייב מלקות מדאורייתא!!! מאוד קשה לתת לכזה יהודי מתוק מלק
זה נדחה... והנה... הגיע חודש אדר וגם דברים כאלו צריך לעשות... וזה חוץ מכל רשימת הצעירים המסלסלים בשערם  

והזקן  ו ורשימת האוכלים במסעדת הטריפה שהתרו בהם והם כבר  והתרו בהם והם צפצפו...  הקיפו בתער את הפאות 
כל רשימת חייבי המלקות צריך  ממזמן הספיקו לחזור להיות רעבים מאותה אכילה אבל חיוב המלקות לא פג... תכל'ס...  

וקץ לכל צרותינו תחילה וראש לפדיון נפשנו... בניסן    לסיים אותה עוד לפני חודש ניסן... בברכת שיהיה החודש הזה סוף
 נגאלו ובניסן עתידים ליגאל... וכעת מסמך גאולה לגאולה... 
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 בקרוב ממש
   !! לדהורשימו לב!!! סוף זמן ק"ש מתחיל  

כן... במשך החודשים האחרונים זמן ק"ש עמד פחות  
אבל  שם...  דקה  פה  דקה  זז  מקום...  באותו  יותר  או 
לכיוון   לדהור  מתחיל  זה  האחרונים  בשבועיים 
מוקדם   יותר  נהיה  זה  יום  כל  לעקוב...  נא  מעלה!!! 
מתמיד...  מוקדם  וזה  דקות  בשתי  ולפעמים  בדקה 

 עכ"פ עד י"ח באדר שאז נעבור לשעון קיץ... 
האמת היא ש... שכל פעם שאני רץ מהר לקרות ק"ש  
)מג"א( בדקה התשעים... תמיד נושף לי בעורף וורט 
שאני הבאתי על עצמי... שחז"ל אומרים: שבלעם היה 
שהוא   הוא,  הפשט  בה...  כועס  שהקב"ה  שעה  יודע 
היה יודע מתי בדיוק בדיוק סוף זמן תפילה, וסוף זמן  

לא היה יודע כי... כי   ק"ש... ואת זה דווקא משה רבינו
לקרא   רוצה  ה'  אם  לגדר...  להיצמד  חיפש  לא  הוא 
ק"ש בשעה שבני אדם קמים אז קוראים מוקדם ולא 
נצמדים לשעה שהקב"ה כועס ואומר: חבל!!! 'מעוות  

 לא יוכל לתקון'!! 
בלעם   אותו  כי  מדויק...  לא  שזה  היא  האמת  אבל 
בכבודו ובעצמו משבח את עם ישראל, הן עם כלביא  
יקום וכארי יתנשא, ורש"י במקום אומר שהכוונה היא  
שישראל קדושים הם וכשקורה והם קמים מאוחר...  
הם מיד רצים מהר מהר לחטוף את המצוות ולהספיק  

רואה לא  שהקב"ה  מכאן  רואים  ק"ש...  זה    זמן  את 
שחור כמו הוורט שלי... סו"ס 'לא הביט אוון ביעקב  
ולא ראה עמל בישראל...' ובינינו... כנראה שזה נאמר  
על הדורות שלנו!!! סו"ס בשבעים שנה האחרונות יש  
תופעה שמסתמא לא הייתה בכל הדורות שלפני כן...  
עובדה!!!   זו  לערב...  מתנקזים  שלנו  החיים  שעיקר 

הנתונ ושאר  מאפשרים התאורה  הטכנולוגים  ים 
מזה  וכתוצאה  ביום  כמו  בלילה  ולפעול  להתנייד 

עכ"פ    -הלילה נהפך להיות אפילו יותר ידידותי מהיום
אצל חלק מהאנשים... וממילא אנחנו הולכים לישון  
מאוחר!! זו עובדה!! ללכת היום לישון בשעה תשע או  
הרב  כמו  חזקה  אישיות  או  להיות  צריך  בערב,  עשר 

ור' חיים קנייבסקי או להבדיל סדר יום של  אליישיב  
 בית חולים מחוץ לישוב..  

מה   אז  בלילה!!  שעות  כמה  לישון  גם  צריך  ותכל'ס 
אתה רוצה שיהיה?? אין ברירה... קמים הכי מאוחר  
שאפשר בתוך הגרף של ה'בשעה שבני אדם קמים', 
יקום   כלביא  עם  הן  מתפעל  בלעם  זה  על  זה!!  ועל 
בשעה  לישון  הלכת  הכבוד...  כל  יתנשא...  וכארי 

ביל  שתים וחצי בלילה וקמת בשעה שמונה ורבע בש
להספיק זמן ק"ש גר"א או יותר נכון בשעה שבע וחצי  
בדורות   היה  זה  איפה  מג"א...  ק"ש  להספיק  כדי 
הלכו   הם  שעות!!  יותר  הרבה  ישנו  הם  הקודמים?? 
והספיקו לקום ועדיין היה חושך   לישון עם החשיכה 

 והם היו שומרים לבוקר וחיכו מתי כבר יאיר היום...  
עצמית... בהלקאה  נשקע  לא  בא  לדעת    אז  כן  אבל 

שסו"ס תורתנו הקדושה מלמדת אותנו גם אורח חיים  
'למדה תורה דרך ארץ' ואם כתוב   תקני, מה שנקרא 

ש קמים!! -בתורה  אדם  שבני  שעה  זה  בקומך 
המשמעות היא שחוץ מק"ש יש גם שעה שבני אדם  
גם   הזו...  השעה  אחרי  לישון  שממשיך  ומי  קמים!!! 

עם ההגדרות   אם הוא קרא ק"ש... הוא קצת מסתבך
הוא  מזה  מאוחר  יותר  שקם  מי  שלך...  האנושיות 
קצת... קצת לא בן אדם... לראות אנשים שמתפללים  
בן   תפילה...  זמן  סוף  את  נטייח  אם  גם  בשעה___ 
אדם זה לא!!! לא יעזור כלום!!! בן אדם לא קם בכאלו  

 שעות!!! זה לא בן אדם... 
שמתפלל  אדם  לבן  הלוואה  נותן  הייתי  לא  אני 

בבוקר... כי אם הוא כזה דחיין    10.00אחרי שעה 
והוא קם כ"כ מאוחר... לך תדע מתי הוא יחזיר לי  
זה ברור שזה הולך ביחד!!! לא   את ההלוואה... 
יזיק למי שמתפלל מאוחר להרגיש קצת דפוק...  
לו  יעזור  זה  אולי  בן אדם...  נישט  קצת  להרגיש 

מה  ל מוקדם...  יותר  טיפה  מהמיטה  היתלש 
 שבטוח: בוקר טוב...  
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 !! לאלו שנמשכים לפייק ניוז וקונספציות למיניהם 
 בדורנו האחרון )ומסתמא בכל דור( יש את המושג שנקרא פייק ניוז... 

ימים  כמה  חולפים  לא  גדול!!!  בהיקף  טרגדיה  או  דרמטי  טבע  אסון  איזה  שמתרחש  פעם  כל 
ומתחילים להופיע כל מיני שמועות מסתוריות שהיה פה איזה תכנית זדונית... מישהו פה בישל  

 מאחורי הקלעים את זה... 
אני כמובן לא מדבר על אסון מסוג הטבח של שמחת תורה... ששם זה היה משהו מתוכנן באופן  
מוצהר... אני מדבר על אירוע כמו הקורונה..  נגיף ללא כל סממן פלילי או לאומני... ופתאום צצים  

,  כל מיני שמועות שמישהו פה בישל ורקם את זה... מישהו שזמם לדלל את האוכלוסיה... ומי שזוכר
יצאו חוברות שלמות עם מחקרים והוכחות שהכל פה מתוכנן וכל מיני חשדות וממצאים וחלקיקי  
כל   על  קורונה  ותזמן  בקלחת  שבחש  מישהו  פה  שיש  שמגלה  שלם  לפאזל  שמצטרפים  נתונים 

שקראתי   אחרישמצד אחד: אמנם תמיד    עכשיו ככה: אני מוכרח להיות כנה ולומר:השלכותיה...  
אבל רק בסוף זה  תמיד קלטתי שזה סתם פייק ניוז ודימיונות...    בסוף האלו...    את כל הפרשנויות

רק אחרי שכמעט השתכנעתי סופית שזה נכון... ועברו כמה ימים ונרגעתי והתאפסתי... אז  קרה!!!
היה   זה  תשמע...  בהתחלה...??  אבל  והבלים...  שטויות  שהההלו...  וקלטתי  נחתתי  לאט  לאט 
מממזה משכנע!!!! וביני לבינך... אתה לא חייב להודות... אבל אני ומי שכן מוכן להודות... בינינו... 

די משכנע.. סו"ס בקורונה היו באמת הרבה סימני שאלה שעד היום לא יודעים לענות על זה...  זה  
נכון... שנכון  מה  משהו!!  תעשה  משכנע!!!!  שוב   וזה  האחרון  שבשבוע  הנוספת  הדוגמא  והנה... 

זה אסון מירון... מדובר באסון טבע מאוד מצער... ואם כבר נמצאו אשמים בועדת  חזרה לכותרות  
חקירה... זה כאלו שאולי היו צריכים לקחת בחשבון אופציה של כאוס שכזה ולנקוט במשנה זהירות  
אבל אף אחד עדיין לא חושב שמישהו יזם ותכנן את זה. אז זהו שמישהו הראה לי חוברת שיש בה  

ותכות שאסון מירון היה מתוכנן מראש... מישהו פה רצה שזה יקרה, וקראתי את עשרות הוכחות ח
זה... ותשמע... זה משכנע!!! היו שם כמה וכמה כשלים שנראים כמו פאזל שמישהו הינדס אותו...  
מבין  הישר  שהשכל  משהו  שקורה  פעם  בכל  ככה.  זה  שתמיד  לב  ושמתי  השתכנעתי!!  כמעט 

 ש את הפייק ניוז שמישהו זמם את זה...  שמדובר באסון טבע... תמיד י
ככה:  זה  בא נסכם את  רוצה   בקיצור:  ואני  לכל בעלי הקונספציה...  וללעוג  לזלזל  נטיה  יש  לכולם 

להיות כנה!! אל תמהר לזלזל בהם!!! לא כי אני חושב שהם צודקים... אלא בגלל שאם תקרא את 
החומר שלהם ללא דעות מוקדמות... תשמע!!!! זה די משכנע... גם אם בסוף זה לא נכון! אבל א"א  

 אנשים להשתכנע בזה...  לזלזל בהוכחות שגרמו לחלק מה
 וכאן נפל לי האסימון!!!!!  

שלהם!!  התאוריות  בכל  צודקים  הקונספציה  בעלי  כל  צודקים!!!  באמת  שהם  קלטתי  פתאום 
ולמה?? מסיבה הכי פשוטה בעולם: כי כל יהודי מאמין קולט שאסון מירון לא קרה לא בגלל ביבי,  

נשמות חמקו להם    45-ולא בגלל מפכ"ל המשטרה... כי מדובר באסון בהיקף גדול מידי בשביל ש
אנשים שנהרגו בל"ג בעומר במירון...   45-הקב"ה... גם קטני אמנה שכמונו מבינים ש ח"ו מידיו של

לא יתכן שבר"ה נגזר שהם יחיו... והגיע מפכ"ל המשטרה וסגר דיל עם מלאך המוות ועשה להם 
... שם אתה לא   מחטף במירון... מילא כשחזרת מהמכולת והשקית נקרעה וכל התפו"א התפזרו 

ירת עליון ואתה כועס על השקיות ה'דפוקות' של המכולת כי זה לא מספיק תמיד זוכר שהכל בגז
צעירים שקיפדו את חייהם... ולחשוב שכל האירוע פה   45רציני בשביל לעשות מזה נושא.  אבל  

מתחיל ונגמר בכמה סדרנים... זה... זה לא!!! זה לא הסתכלות של יהודי!!!! זה הסתכלות שאולי  
ים... אבל לא של יהודי!!!  מי שרואה ככה את הדברים הוא כנראה שכח  מתאימה לשבועונות מסוימ

)כמובן שכאן  הרוגים לא חמקו לו מהראדאר...    45-ל'כמה רגעים' שיש בורא ומנהיג לכל הברואים ו
חשוב מאד לשים לב ולהבחין בחילוק הדק מאוד!! שאם יש באמת מישהו שהתנהג בחוסר אחריות ולכן גזירת ה' התגלגלה  

ידו... אז הוא באמת נושא באחריות... אבל גם אז זה לא שהרבש"ע יצא מהתמונה!! אלא מה שה' גזר בר"ה התגלגל    תחת
 על ידו, וכיון שבחוסר אחריות הוא נטל חלק בתוצאה הזו, אז הוא נושא באחריות וחייב גלות או תשלומין... 

 זה שהפעולה נזקפת לרוצח... זה עדיין לא סתירה שהכל בגזירת עליון!!! 
וממילא!!! היות ובסופו של דבר הרבש"ע נמצא פה בתמונה... כלומר: באותו ל"ג בעומר שנגזרה  
את  שיפץ  שלא  מפלוני  וחוץ  האירוע...  בניהול  בסדר  היה  שלא  מהמפכ"ל  חוץ  גזירה...  אותה 
המדרגות... היה שם עוד מישהו שבחש בקלחת!!! הלא הוא: בורא עולם!!! והיות ובאותו לילה היה 

התרחש משהו... אז הממלא והסובב כל עלמין היה באמצע לתזמן שאיכשהו זה יקרה... הוא אמור ל
דאג לעומס הנדרש... ולהביא לשם את מי שהיה צריך להיקלע לשם. וה' גם דאג להרחיק משם כל  
בקלחת...   בחש  פה  שמישהו  לבד  מבין  אתה  אז  שיקרה...  נגזר  שכבר  מה  את  למנוע  שיכול  מי 

אתי באותה חוברת הכל אמת ויציב!!!! ברור שהיה שם מישהו שתכנן שזה מה  וממילא כל מה שקר
ככה... ממילא   ובדיוק  שנכון... מישהו פה   הטעות היחידהשיקרה  חוברת...  שם באותה  שנכתבה 

 הלא הוא הרבונו של עולם!!!!  תכנן... השאלה מי?? 
מגיע אליך מישהו ומוכיח לך    אתה קולט??את הפרט ה'קטן' הזה שכחו לכתוב באותה חוברת!!   

הדרך..  כל  לאורך  בחוטים  משך  פה  מישהו  מראש...  מתוזמנת  הייתה  שהקורונה  הוכחות  בק"נ 
 !  והוי כמה שזה נכון!!מישהו פה סגר קצוות ודאג שיצא העטלף הזה... 

תחשוב... אם אכן באמת הכל בגזירת עליון!! וכל דבר שקורה בעולם הכל ממנו יתברך... ותכל'ס... 
'הלא אתה קל מסתתר...' ה' פועל ועושה ההההכל אבל בהסתר גמור... באמצעות ניסים נסתרים 

 ולא גלוים... 
 נו... אז תנסה לחשוב: איך זה אמור להיראות??  

תנסה לדמיין איך אמור להיראות יקום שלם!!! שמי פה מושך בחוטים מתחילה ועד הסוף... אבל 
הוא עושה את ההכל בהסוואה גמורה בלי שתראה את הנוכחות שלו... תנסה לדמיין איך זה אמור  

 להיראות??  
 מוכרח להיות שמורגש בעולם שמישהו פה בוחש בקלחת!!!!  

 אתה קולט את הנקודה?? זה הכי פשוט בעולם!!!  
כל הרעיון של פייק ניוז... זה לקחת אסון טבע פתאומי שעל פניו אף אחד לא תזמן ותכנן אותו...  

ש למסקנה  רבותי!!!-ולהגיע  לא  אצבע    לא  טביעות  פה  יש  זה!!!  את  ותכנן  פה  בחש  כן  מישהו 
עקבות...   להותיר  בלי  בחשאי  זה  את  לנו  ובישלו  להפליא  מתואמים  שהיו  קדחתניים  ומוחות 

ברור   בשביל מה אני יהודי?? בשביל להאמין באמונה שלימה ששום דבר לא במקרה!!! בטח!!!!  
יש הבדל  רבש"ע??   ---שיש פה יד נסתרת ש'פעלה במרחב'... כל השאלה מי?? האם ביל גייץ או

 'מאוד קטן' ביניהם... 
 ... אז אתה סתם סובל מדמיונות וממחשבות טורדניות... יטסאם זה ביל גי

ומבין שהוא   מעתיק כמות שהוא לרבש"ע...אבל אם את אותו מידע בדיוק אתה פשוט  
הוא לבדו עשה עושה ויעשה לכל  - יתברך תכנן את זה וכל רשימת הסימני שאלה נזקפים ל

  --- המעשים... אתה בבת אחת הפכת ממאובחן לסובל מחרדות ומחשבות טורדניות ל
יהודי מאמין שהכל בגזירת עליון!!!  המטרה שלי היא אחת ויחידה... פשוט לגייר את כל 

)כי סו"ס בסוף מתברר שזה הרי לא ונספציה...  במקום להגיד שזה לא נכון!!!  סוגי הפייק ניוז והק

שלא!!!   נכון...( זהו  הסימני    אז  סו"ס  מביאים...  שהם  ההוכחות  כל  עם  לזרום  יכול  אתה 
ז  אחר  בזה  שזורמים  המחשידים  והנתונים  והתהיות  התחושה שאלה  את  ומגבירים  ה 

משהו...   בישל  פה  נכון!!! שמישהו  מסתתר    הכל  פה  שמישהו  מוכיחים  בסה"כ  הם  כי 
)אני לא מחפש בכח להאמין לקשקושים...    וזה בדיוק האמונה היהודית שלנו!!! מאחורי הקלעים...  

הקב"ה יכול לתזמן מה שהוא רוצה גם בלי להותיר שום ספקות, אבל ה' רוצה להשאיר קצת עקבות... סו"ס הוא  
 רוצה שנקלוט שהבירה דולקת ומישהו פה מדליק אותה ומעוניין שנצא לחפש אותו ונכיר את בוראנו...( 

 --- 
אתה בטח חושב שהסיבה שהתעוררתי לפתוח את הנושא הזה... זה בעקבות המסקנות 

 של הועדת חקירה על אסון מירון שהוגש השבוע...  
בימים אלו ישנה עוד ועדת   אז זהו שלא!!! דווקא יש משהו אחר שמתרחש בימים אלו...

 חקירה ממלכתית שהמסקנות שלה גם מוגשות בימים אלו 
זרש!!!   ששמה  בתובעת  מדובר  הנסיבות  הפעם  על  חקירה  ועדת  להקים  דרשה  והיא 

 הפתאומיות והמחשידות של מות בעלה ה'יקר לה מכל...'
רשימת  הוגשו  ממש  אלו  ובימים  רבות...  שנים  הזה  התיק  על  יושבת  החקירה  ועדת 

 מסקנות ומחדלים והאישים שקשורים לכשל הגדול...
נפרט בקצרה חלק מהממצאים... דבר ראשון: ברגעים האחרונים ממש לפני חיסולו של  
המן... היה מישהו 'לא ברור' ששם לו רגל והפיל אותו בדיוק על המיטה של אסתר וזה קרה  
בדיוק כשאחשוורוש היה באמצע לצרוח עליו... יש פה סממן מובהק שמישהו תכנן את 

 התיזמון הזה!!! 
דבר שני: הגיעו באופן פתאומי אלמונים שהתחזו לבניו של המן והתחילו להרוס את הגינה 
של אחשוורוש... והם עשו את זה בדיוק ברגעים שאחשוורוש היה הכי עצבני על המן... 
נו... תגיד לי: אתה לא רואה שהיה פה איזה תרגיל מתואם?? צריך להיות עיוור כדי לא  

תכ שרטט  פה  שמישהו  דורשת לקלוט  זרש  ומתוזמנת...  מתוחכמת  איסטרטגית  נית 
זה!!!  את  תכנן  שמישהו  בצהרים  כשמש  לה  ברור  המתנקשים!!!  על  לעלות  בתוקף 
ובינינו... אני מסכים איתה במאה האחוזים... מי שלומד את מגילת אסתר בעיון ואוסף את  

מנותק...   הוא  בהמן  ההתנקשות  את  תכנן  פה  שמישהו  קולט  ולא  הפרטים  בפרט  כל 
החרבונה הלא ברור הזה... שרגע אחד לפני כן הוא היה עם המן באותה עצה!! ופתאום  
ביצע פרסה והצביע על העץ שעשה המן... אז מה... אתה רוצה להגיד לי שמהרגע הראשון 
הוא היה סוכן כפול שבישל עם מרדכי את כל התרגיל הזה? ומה שהכי הכי מחשיד: היה 

להסתיר מאחשוורוש על אשר הגיד מרדכי על בגתן ותרש...  מישהו במשך כמה שנים דאג  
ואותו אחד שהסתיר את זה עד כה מאחשוורוש... הוא זה שדאג להציף את זה החוצה 
בדיוק בלילה שהמן תכנן לתלות את מרדכי!!!! תגיד לי... מה עוד צריך... צריך עוד הוכחות 

כל היה ספונטני ואין שום שמישהו פה בחש בקלחת?? צריך להיות מפגר כדי לחשוב שה
 קשר בין מקרה אחד לשני... זרש צודקת ולגמרי צודקת וכולנו איתו!!!  

 וועדת החקירה השלימה את חקירת הנסיבות והגישה את מסקנותיה... 
 והמסקנה היא לא פחות ולא יותר: שיש השגחה פרטית!!! 

כן... הכל היה מתוכנן... מישהו פה שרטט תכנית מתוחכמת שמורכבת מעבודת נמלים של  
יודע...  המון פרטים קטנים וסגר את כל הקצוות מכל הכיוונים   )ומי שמכיר את המגילה לעומק 

בורא  ולמישהו הזה קוראים    שמניתי פה רק כמה פרטים בודדים מתוך עשרות... וזה עיקר העיון במגילה(
 עולם!!!  

ויציב!!!! כולל החקירות שכעת מתרחשות   ממילא כל הקונספציות נכונות!!! הכל אמת 
סביב הטבח הכ"כ טרגדי בשמחת תורה... וכל הזמן מתגלים עוד ועוד כשלים... ועוד ועוד 

האם אנחנו לוקחים    השאלה היא: לאיפה אנחנו לוקחים את זה?? מחדלים... והכל נכון...  
ידענו   עד הרגע  למחדל... הרי  של הנה... מצאנו את האחראים  למקום  גוים  כמו  זה  את 

'מהו דתימא', -שאנחנו כל יכולים ופתאום קרה מה שקרה ו... וחלילה וחס עלול להתברר ש
אנחנו כבר לא כל יכולים.? קמ"ל שלא... תרגע... לעולם אימא לך אנחנו כל יכולים... ואלא  
קשיא: הרי קרה מה שקרה... שאני התם שהרמטכ"ל לא עדכן... והמל"ל נרדם בשמירה... 

יכולים!!!   כל  להיות  ממשיכים  אנחנו  בסדר...  הכל  ועדת  בקיצור:  כל  של  מטרתה  זו 
שמעת?? בא נקרא לחולה בשמו: מטרת ועדת חקירה היא לא בשביל להתייעל    חקירה!!! 

ולא להפיק לקחים... אל תהיה תמים ויפי נפש, לפחות שאנחנו לא נהיה תמימים... מטרת  
 החקירה היא אחת ויחידה: 

   להחזיר לכוחי ועוצם ידי את תחושת הכל יכול שלו!!!!
היינו בטוחים עד היום שאנחנו כל יכולים!! והנה הגיע אותו טבח והוכיח לנו שקיים כח  
עליון שכשהוא גוזר משהו הוא פשוט שם לנו מוצץ וחיתול... ומשכיב אותנו בלול ומרדים  
אותנו עם בקבוק וסיפור... וזה בדיוק מה שקרה באותו יום מר ונמהר שה' הוכיח ל'אבירי 

ידיהם, מגערתך אלוקי יעקב'... והתגלית הזו  נמו שנתם ולא  -לב ש מצאו כל אנשי חיל 
לאזנו של החילוני  שלא עריבה  זה תגלית  שיש פה מישהו חזק שפועל בעולמו כרצונו, 
המצוי!!! והוא פשוט מחפש בכל מחיר למצא אשמים כדי להחזיר לעצמו את התחושה 

שקרה בשמחת תורה... הצביע   שאני שולט במצב ואני כל יכול.  אז זהו... שהסיפור העגום
  )שמי שבאמת פשע בתפקידו שיעשה את החשבון נפש שלו וזה עניין שלו) בהחלט על שורת כשלים...  

אבל אני ואתה צריכים להוציא מזה דבר אחד ויחיד... יש בורא עולם!!! לא יעזור לך רואה 
יורה, ולא כיפת ברזל... 'כי ה' צבקות יעץ ומי יפר, וידו הנטויה ומי ישיבנה...' זה המסר של  
המגילה ועל זה צריך לשים את הנקודה!! הבירה דולקת ומישהו מדליק אותה... לא נותר 

 כיר את בוראנו ולגלות אותו מתוך האנוכי הסתר אסתיר... לנו אלא לה
 זו עבודתנו מול מגילת אסתר בפרט וימי הפורים בכלל...
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